



SCHOLARSHIP

大连理工大学2026年度 国际学生校长奖学金（研究生）

2026

根据《大连理工大学国际学生校长奖学金管理办法(2025修订)》，我校持续开展大连理工大学国际学生校长奖学金招生和管理工作。具体内容如下：

内容及标准

全额奖学金

1. 免交学费、住宿费；
 2. 按月发给奖学金生活费；
- 奖学金生活费具体标准如下：
硕士研究生每人每月1500元，博士研究生每人每月1800元。
注：不包括国际路费与一次性生活安置费。

部分奖学金

免收学费，其他费用自理。

类别及申请人资格

1. 硕士研究生：向申请到大连理工大学攻读硕士学位者提供。申请人应具有学士学位，学习成绩优秀，申请人年龄应在35周岁以下。
2. 博士研究生：向申请到大连理工大学攻读博士学位者提供。申请者应具有硕士学位，学习成绩优秀，申请人年龄应在40周岁以下。

申请时间

2025年11月1日-2026年2月15日



Scan this code to follow us
【STUDY IN DUT】
扫码关注“留学大工”公众号



Scan this code to
check DUT website
扫码查看学校网站

网址：<http://sie.dlut.edu.cn/>

邮箱：dutsice@dlut.edu.cn

电话：0411-84706048

申请材料

1、大连理工大学入学申请表：

网上申请网址为：<http://iso.dlut.edu.cn/>。没有填写我校网上申请的申请者，我校将不接收其申请。请查看附件1的学校奖学金申请表。

2、学校奖学金申请表：

申请学校奖学金的申请人，须填写《大连理工大学国际学生校长奖学金申请表》。请在我校系统附件材料【奖学金申请表】中上传大连理工大学国际学生校长奖学金申请表。

3、经过公证的最高学历证明：

如申请人为在校学生，需另外提交本人就读学校出具的在学证明。中英文以外文本需附经公证的中文或英文的译文。博士申请人须提供本科和硕士阶段的学历证明。

4、学习成绩单(自本科阶段起)：

成绩单扫描件应包括本科、硕士(如有)、博士(如有)学习阶段，直至最近一学期的成绩。成绩单应由就读学校教务处、研究生院或有关学生管理本门开具并盖章。可提供中/英文成绩单，如为英文以外语种，需另提供英文翻译件并公证。

5、来华学习计划(不少于1000字)：

请用中文或英文书写。请详细阐述拟在我校就读的专业或研究方向，研究计划需导师签字。请查看附件2的学习计划模板。

6、申请人毕业学校两名教授或副教授的推荐信：

请用中文或英文书写。内容重点应包括了申请人来华学习目标要求，以及对学生综合能力，未来发展的评价等。请查看附件3的推荐信模板。

7、外国人体格检查记录：

申请人应严格按照《外国人体格检查记录》中要求的项目进行检查，须用英文填写。缺项、未贴有本人照片或照片上未盖骑缝章、无医师和医院签字盖章的《外国人体格检查记录》无效。体格检查记录有效期6个月。请查看附件4的外国人体格检查记录模板。

8、血液检查报告：

血液检测报告应包括HIV、V.D.R.L、HbsAg和HCV检测结果。

9、申请人护照首页扫描件及签证空白页：

护照有效期应晚于2026年9月。

10、语言能力证明：

申请汉语授课，需提供HSK成绩(两年有效)，要求如下：

- (1) 申请理工、经管类专业，需达到HSK四级180分及以上；
- (2) 申请人文社科、哲学类专业，需达到HSK五级180分及以上。

申请英语授课，需提供以下英语能力证明：

- (1) 提交托福(TOEFL)或雅思(IELTS)或多邻国(Duolingo)成绩单，原则上需达到托福80分或以上、雅思5.5分或以上、多邻国100分或以上；
- (2) 上一阶段授课语言为英语的授课语言证明；
- (3) 以英语作为官方语言国家的申请者，免交英语语言水平证明。

如无法提供以上证明的硕博申请者，其语言水平可由导师和院系根据面试和笔试的具体情况决定。

11、无犯罪证明：

有效期6个月。如果无法在申请阶段提供，可签署《无犯罪记录承诺书》作为临时代替文件。请查看附件5的《无犯罪记录承诺书》模板。

12、其他材料：

- (1) 接收函(非必须)：申请人可先行联系导师进行考核，获得接收函。导师联系方式请查阅大连理工大学教师主页<https://faculty.dlut.edu.cn/>(中文版本)，<http://faculty-en.dlut.edu.cn/>(英文版本)。请查看附件6的接收函模板；
- (2) 如申请人已就业，须提供就业单位出具的在职证明；
- (3) 已在华学习的申请者需提交护照签证页；
- (4) 1张照片(3cm*4cm)。

注：

- a. 材料不符合要求，不予受理；
- b. 2~12项均须上传至大连理工大学国际教育学院网上报名系统；
- c. 以上材料均须中文或英文版本，其他语种须提供翻译件的公证件；
- d. 学校在审核过程中，可根据需要，要求学生提交其他材料。

申请方式

学校奖学金申请人须在我校网站提交申请(<http://iso.dlut.edu.cn/>)，选择项目“奖学金”。提交申请成功后，申请页面会生成申请编号。如果未生成申请编号，请检查提交情况。

注意：如同时申请两种或以上奖学金，各类奖学金项目申请表均须在奖学金系统上传材料栏奖学金申请表处上传。



附件内容
请扫二维码



SCHOLARSHIP

2026 International Students Presidential Scholarship Program of Dalian University of Technology (Postgraduate Students)

2026

According to the Administrative Measures for International Students Presidential Scholarship of Dalian University of Technology (2025), the university continues to carry out the enrolment and management of the International Students Presidential Scholarships of Dalian University of Technology (DUT). The details are as follows:

Content and Standards

Full Scholarship:

Exempt from tuition, free on-campus accommodation provided;
Monthly allowance is offered as followings:
Master Degree Students: 1,500 CNY/month
Doctor Degree Students: 1,800 CNY/month
Note: International travel and one-time subsistence allowance: self-sustained.

Partial Scholarship :
only tuition is waived.

Qualifications

1. Master degree Scholarship (only for new students):
The scholarship is only for the students who would like to study master degree program at DUT. The applicants should have bachelor degree, excellent academic achievement. The applicant should be under the age of 35.
2. Doctor degree Scholarship (only for new students):
The scholarship is only for the students who would like to study Doctor degree program at DUT. The applicants should have master degree, excellent academic achievement. The applicant should be under the age of 40.

Application Time

From November 1, 2025 to February 15, 2026



Scan this code to follow us
【STUDY IN DUT】



Scan this code to
check DUT website

 Website: <http://sie.dlut.edu.cn/>

 Email: dutsice@dlut.edu.cn

 Tel: 0411-84706048

Application Materials

1. Dalian University of Technology Application Form for Foreign Students:

Just fill in the online application system of the School of International Education of DUT. Pls refer to attachment 1 for 1 Application Form for DUT International Presidential Scholarship.

2. Application Form for DUT Scholarship:

Applicant should fill in Application Form for DUT International Presidential Scholarship. Please upload the Application Form for DUT International Presidential Scholarship in the "Scholarship Application Form" section in attached materials of our university system.

3. Notarized highest diploma:

If applicants are university students, they shall also provide studying certificates. Documents in languages other than Chinese or English must be attached with notarized translations in Chinese or English. PhD applicants must provide proof of undergraduate and master's level qualifications.

4. Academic transcripts:

Academic records from first to the last semester during the undergraduate, graduate (if any), and the doctoral programs (if any) shall be provided. The transcript shall be issued and sealed by the graduate university's academic affairs office or student management department. Transcripts in languages other than Chinese or English must be attached with notarized translations in Chinese or English.

5. A study plan proposal (no less than 1000 words):

The study plan proposal should write in Chinese or English. Please expatiate on the major or research field you would like to study at DUT, and sign by DUT supervisors. Pls refer to attachment 2 for Study Plan Sample.

6. Two letters of recommendation by professors or associate professors from the university which applicants graduated:

The letter should write in Chinese or English. These letters shall describe the applicant's objectives of learning in China, comprehensive abilities, and evaluation of future growth. Pls refer to attachment 3 for Letters of Recommendation Sample.

7. Foreigner Physical Examination Form :

The applicant should strictly follow the items required in the Foreigner Physical Examination Form, which must be completed in English. The Foreigner Physical Examination Form will be invalid if the following items are missing: pages, self-photo, a cross-page stamp over the photo and the form or a signature and a stamp of physician and hospital. The medical examination results are valid for 6 month. Pls refer to attachment 4 for Foreigner Physical Examination Form Sample.

8. Blood Test Report:

The Blood Test Report should include results of HIV, Syphilis/V.D.R.L, HbsAg and HCV.

9. Photocopy of passport photo page and one blank visa page:

Ordinary passport expires after September 2026.

10. Language Proficiency certificates:

Chinese-Taught Program, requirement of HSK Level and Score (2 years validity) as following:

(1) Majors related to science, engineering, economics and management, the requirement is the new HSK test Level 4 and a minimum score of 180;

(2) Majors related to humanities and foreign languages, the requirement is the new HSK test Level 5 and a minimum score of 180.

English-Taught Program, requirement of English proficiency certificate as following:

(1) To submit a TOEFL or IELTS or Duolingo transcript, in principle, the TOEFL score must be 80 or higher, and the IELTS score must be 5.5 or higher, and the Duolingo score must be 100 or higher.

(2) Certificate that the language of instruction in the previous stage is English;

(3) Applicants from countries where English is the official language are exempt from certificate of English language proficiency;

If the applicant cannot provide the above certificate, the supervisors and department could evaluate your language level according to the interview or written test.

11. Certificate of No Criminal Conviction:

The validity period is six months. If it is not possible to provide it at the application stage, the No Criminal Record Commitment can be signed as a temporary substitute document. Pls refer to attachment 5 for No Criminal Record Commitment.

12. Other Materials:

(1) Acceptance Letter from DUT Supervisor (It is not obligatory): Applicants can first contact the Supervisor for assessment and receive a letter of acceptance. Please refer to the homepage of Dalian University of Technology for the contact information of the supervisor <https://faculty.dlut.edu.cn/> (Chinese version), <http://faculty-en.dlut.edu.cn/> (English version). Pls refer to attachment 6 for Acceptance letter Commitment;

(2) If applicants are already employed, please provide employment certificate issued by the employer;

(3) Applicants who are now in China should submit scan of Photocopy of Visa;

(4) 1 photo (3cm * 4cm).

Notes:

- a. Documents fail to meet the above requirements will be rejected;
- b. Please provide documents 2-12 in scanned copy and upload to the online application system of DUT;
- c. Documents other than Chinese or English are required to be translated and notarized;
- d. During the review process, the school may require students to submit other materials if needed.

Application Procedures

DUT Scholarship applicants must complete:

- (1) Submit the application on DUT website (<http://iso.dlut.edu.cn/>) and select the program "Scholarship";
- (2) After successfully submitting your application, an application number will be generated on application page. If no application number is generated, please check the status of your submission;

Note: If applicant applies for two or more scholarships at the same time, application forms for all types of scholarship programs must be uploaded in Scholarship Application Form section on the Scholarship system.



QR code
for the
attachment
content